
7 Ocak Engelliler Spor
Kulübü'nden OTSO'ya ziyaret

Osmaniye 7 Ocak Engelli-
ler Spor Kulübü Yönetici-

leri ve antrenörleri, Ticaret ve
Sanayi Odası’nı (OTSO) ziyaret
e�i. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Korkut Ata Üni-
versitesi (OKÜ) Tenisi ta-

kımı, bölge şampiyonasında
birincilik ve üçüncülük elde e�i.

� Sayfa 5’te

Osmaniye TÜGVA İhtisas Aka-
demisi tarafından "Gelenekten
Geleceğe Ailenin Korunması"
başlıklı seminer düzenlendi.Se-
miner sonunda, katılımcıların so-
ruları yanıtlayan Derya Yanık'a
program sonunda teşekkür pla-
keti takdim edildi. � Sayfa 2’de...

Diyanet-Sen, imza kampanyası başladı
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Osmaniye Diyanet-Sen Şubesi tarafından gündüz kuşağı programlarının aile
yapısına zarar verdiği gerekçesiyle kapatılması için “İmza kampanyası” başla-

tıldı.Memur-Sen'e bağlı Diyanet-Sen Osmaniye Şube Başkanı Mikail İğde, Diyanet İş-
leri Başkanlığı'nın çağrısıyla Türkiye genelinde eş zamanlı olarak düzenlenen basın
açıklamasında, televizyonlardaki gündüz kuşağı programlarının aile yapısına ve genç-
lere verdiği zarara dikkat çekti.Diyanet-Sen Şube Başkan Mikail İğde, bu tür program-
ların evli çiftlerin ilişkilerine de olumsuz etkilediğini belir�i.Bu tür yayınların
kaldırılması için ülke genelinde imza kampanyası başlatıldığını ifade eden İğde, “Tel-
evizyonlardaki gündüz kuşağı programları, aile hayatını tahrip etmekte, gençlerimi-
zin gelişimine zarar vermekte ve evli insanların huzurunu kaçırmaktadır. Bu nedenle
bu yayınların kaldırılması için ülke genelinde bir imza kampanyası başlatmış bulunu-
yoruz" şeklinde konuştu.İğde, Osmaniyeli vatandaşları da bu önemli kampanyaya des-
tek vermeye davet e�i.

Mehmet Ali Ulugöl

Gelenekten geleceğe
ailenin korunması anlatıldı

Uluslararası Kur'an-ı Kerim'i
Güzel Okuma Yarışması bi-

rincisi 3 hafız, Osmaniye'nin Kadirli
ilçesinde programa katıldı.Diyanet
İşleri Başkanlığı Mushafları İnce-
leme ve Kıraat Kurulu Başkanlığı ile
İlçe Müftülüğü tarafından Cemal-
paşa Mahalle Camisi'nde program
düzenlendi.Programa, Uluslararası
Kur'an-ı Kerim'i Güzel Okuma Ya-
rışması birincileri Mısırlı Ahmed
Mohamed Alı Elsayed, İranlı Ali-

reza Mokari Khorasgani ve Tanzan-
yalı Ahmed Salumu Mkwewa ka-
tıldı.İlahilerin ve duaların
okunduğu programda, hafızlar ta-
rafından Kur'an-ı Kerim tilaveti ger-
çekleştirildi. Programa, İlçe
Müftüsü Yakup Etik, İlçe Emniyet
Müdürü Tarık Esat Kahveciler, İlçe
Tarım ve Orman Müdürü Fatin
Rüştü Özeser, sivil toplum kuruluş-
ları ve siyasi parti temsilcileri ile va-
tandaşlar katıldı.

Kur'an-ı Kerim'i Güzel Okuma Yarışması birincilerinden Osmaniye'ye ziyaret

OKÜ Tenis
takımlarının başarısı

Milletvekili Gülsoy'dan
17 hekim müjdesi

AK Parti Osmaniye Milletve-
kili Seydi Gülsoy, Sağlık Ba-

kanlığı’nın 122. Dönem Devlet
Hizmeti Yükümlülüğü (DHY) ku-
rasıyla kente 17 hekimin atandığı
duyurdu. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, U17 Hentbol Bayan Milli Takımı ile moral yemeğinde buluştu.
Vali, sporculara başarı dileyerek, “Sizlere güveniyoruz, gurur duyuyoruz. Şanlı Bayrağımızı Gök-

lerde dalgalandırın” mesajı verdi. 30 Temmuz - 10 Ağustos tarihleri arasında Karadağ’da düzenlenecek
U17 Avrupa Şampiyonası’na hazırlanan U17 Hentbol Bayan Milli Takımı, kamp için bulunduğu Osma-
niye’de anlamlı bir buluşmaya katıldı.Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, Karaçay Kafe’de düzenlenen ye-
mekte milli hentbolcular ve antrenörlerle bir araya geldi.Milli takımı Osmaniye’de ağırlamaktan büyük
mutluluk duyduğunu ifade eden Vali Yılmaz, sporcuların ülkeyi temsil etme sorumluluğunu başarıyla ta-
şıyacaklarına inandığını belir�i. � Sayfa 5’te...

Vali Yılmaz'dan milli sporculara moral yemeği

Kaynak: AA
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Osmaniye Tica-
ret Borsası Yönetim
Kurulu tarafından
yerfıstığı özelinde
kentin diğer ürünle-
rine yönelik çalışma-
lar hakkında
bilgilendirme top-
lantısı düzenlendi.

Ticaret Borsası
Başkanı Sait Çenet,
Millet Bahçesi Os-
maniye Belediyesi
sosyal tesislerinde
düzenlenen basın
toplantısında, gaze-
tecilere teşekkür e�i.

Oda olarak kente
malolmuş ürünlerin
pazarının genişle-
mesi, daha tercih
edilebilir ürünler ha-
line gelmesi anla-
mında önemli
çalışmalar yürütül-

düğünü ifade eden
Çenet, bu çalışmala-
rın aralıksız devam
e�iğini kayde�i.

Ticaret Borsası
Genel Sekreteri
Musa İlker Çenet,
yaptıkları çalışmalar
hakkında bilgi verdi.

Çenet, Borsanın
son dönemdeki
önemli faaliyetlerini
ve başarılarını ka-
muoyuyla paylaştı.
Çenet, Osmaniye'nin
tarımsal ve ticari po-
tansiyelini geliştir-
meye yönelik
yürütülen projeler,
etkinlikler ve iş bir-
likleri hakkında de-
taylı bilgiler aktardı.

Osmaniye Yer
Fıstığı Avrupa Bir-
liği'nden Coğrafi

İşaret Aldı
Çenet, Osmaniye

yer fıstığınınAvrupa
Birliği tarafından
coğrafi işaretle tescil-
lenmesinin büyük
bir gurur kaynağı ol-
duğunu belir�i.

Bu sayede yer fıs-
tığı üreticilerinin
ürünlerine katma
değer sağlayacağını
ve ihracat pazarla-
rındaki rekabet gü-
cünün artacağını
vurguladı. Bu başa-
rının ulusal çapta
duyurulması için
Fethiye Ölüdeniz'de
tanıtım etkinliği dü-
zenlendiği ve bu et-
kinliğin geniş yankı
uyandırdığı ifade
edildi. Bölgesel İş
Birliği ve Üniversite

ile Ortak Çalışmalar
Bölge oda ve

borsa yöneticileriyle
istişare toplantıları
düzenlenerek bölge-
sel iş birliğinin güç-
lendirildiği ve ortak
projelerin ele alın-
dığı aktaran Çenet,
ayrıca Osmaniye
KorkutAta Üniversi-
tesi ile tarımda yeni-
lenebilir enerji ve
batarya teknolojileri
üzerine ortak çalış-
malar yürütüldüğü,
bu sayede üretimde
enerji maliyetlerinin
düşürülmesinin ve
verimliliğin artırıl-
masının hedeflen-
diği belirtildi.

Coğrafi İşaretli
Ürünlerin Tanıtımı

ve TOBB
Akreditasyonu

Çenet, YÖREX
Antalya Fuarı'nda
Osmaniye'ye ait coğ-
rafi işaretli ürünler
olan yer fıstığı, zey-
tinyağı, yöresel
kömbe ve Karatepe
kiliminin tanıtımı
yapıldığı ifade ede-
rek, Osmaniye Tica-
ret Borsası'nın TOBB
akreditasyon deneti-
mini başarıyla geç-
tiği ve bu sayede
hizmet kalitesinin
tescillendiği vurgu-
ladı.
Üretici Birlikleri
ve Sektörel
İş Birlikleri

Akdeniz ÜPAK

platformunun kuru-
lumunun tamam-
landığı ve yönetim
kurulunda OTB'nin
görev aldığı belirten
Çenet, Osmaniye
zeytinyağının pazar
değerini artırmak
amacıyla üretici bir-
liği kurma çalışma-
larına başlandığı ve
süt sektörü üreticile-
rinin ihtiyaçlarını
karşılamak için Süt
Üreticileri Birliği ile
iş birliği görüşmeleri
yapıldığını, 2024 yılı
tescil işlemlerinde
ilk 10'da yer alan
borsa üyelerine pla-
ket takdim edildiği
ifade e�i.
Sosyal Sorumlu-
luk ve Tanıtım
Etkinlikleri

TOBB tarafından
gönderilen 2027 adet
yardım kolisinin
afe�edelere dağıtıl-
dığı ve Osmaniye
Yer Fıstığı Festivali
ile 17. Adana Ulus-
lararası Tarım Fua-
rı'nda toplam 30 bin
paket yer fıstığı da-
ğıtılarak ürünün ta-
nıtımının yapıldığı
belirten Çenet,18
Mart Şehitler Gü-
nü'nde şehit ve gazi
ailelerine iftar prog-
ramına destek veril-
diği de aktardı.s

Yer Fıstığı
İçin Destek
Talebi ve Takip

Osmaniye yer fıs-

tığı ve zeytinyağı
sektörleri için top-
lantılar düzenlen-
diği ve Aydın
Ticaret Borsası ziya-
ret edilerek zeytin-
yağı laboratuvarı
örneğinin incelendi-
ğin, ifade eden
Çenet, Osmaniye Be-
lediyesi ile Yer Fıstığı
Hasat Şenliği düzen-
lendiğini de belir�i.

Genel Sekreter
Çenet, Osmaniye Ti-
caret Borsası'nın yer
fıstığının Tarım Ba-
kanlığı destekleme
kapsamına alınması
ve Özel İşlem Reji-
mi'ne dahil edilmesi
için aktif takip ve gi-
rişimlerde bulundu-
ğunu vurguladı. Bu
kapsamda ilgili ba-
kanlıklaara dosyala-
rın sunulduğu ve
Tarım ve Orman Ba-
kanı'ndan randevu
talep edildiği açık-
landı. Çenet, Borsa-
nın, üreticilerin ve
ilin tarım sektörü-
nün yanında olmaya
devam edeceği ve
Osmaniye yer fıstığı-
nın hak e�iği desteği
görmesi için çalış-
maların kararlılıkla
süreceği ifade e�i.

Konuşmalardan
sonra Ticaret Borsası
Yönetimi, basın
mensuplarının soru-
larını yanıtladı.

Gonca Deniz
Karaçam

Osmaniye 'de ,
Sağlık Bakanlığı'nın
anne ve bebek sağ-
lığını koruma he-
defi doğrultusunda
hayata geçirdiği
"Normal Doğum
Eylem Planı" kapsa-
mındaki iletişim
kampanyası büyük
ilgi görüyor.

Tıbbi zorunlu-
luk olmaması ha-
linde sezaryen
oranlarını düşür-

meyi, normal do-
ğumu teşvik etmeyi
ve nüfus artış hızını
sürdürülebilir sevi-
yede tutmayı amaç-
layan eylem planı
çerçevesinde il ge-
nelinde çeşitli et-
k i n l i k l e r
düzenleniyor.

Kampanya ile
anne adaylarının
bilinçlendirilmesi
ve normal doğu-
mun yaygınlaştırıl-

ması amaçlanıyor.
Osmaniye'deki

Devlet Hastaneleri,
Özel Hastaneler,
İlçe Sağlık Müdür-
lükleri ve Toplum
Sağlığı Merkezleri
işbirliğiyle yürütü-
len kampanya kap-
samında, 28
haftada toplam 77
eğitim ve stant ça-
lışması gerçekleşti-
rildi.

Bu etkinlikler

aracılığıyla 4 bin
339 kişiye ulaşıla-
rak normal doğu-
mun önemi ve
faydaları anlatıldı.

Yetkililer, Osma-
niye genelindeki et-
kinliklerin artarak
devam edeceğini ve
daha fazla sayıda
kişiye ulaşmanın
hedeflendiğini be-
lir�i.

İl Sağlık
Müdürlüğü

O s m a n i y e
TÜGVA İhtisasAka-
demisi tarafından
"Gelenekten Gele-
ceğe Ailenin Korun-
ması" başlıklı
seminer düzenlendi.

Korkut Ata Üni-
versitesi 15 Temmuz

Şehitleri amfisindeki
seminere konuşmacı
olarakAile ve Sosyal
Hizmetler Eski Ba-
kanı ve Osmaniye
Milletvekili Derya
Yanık katıldı.

Seminere Osma-
niye Valisi Dr.Erdinç

Yılmaz, Belediye
Başkanı İbrahim
Çenet, AK Parti İl
Başkanı Mehmet
Sadi Binboğa, MHP
İl Başkanı Yusuf
Çomu, İl Genel Mec-
lis Başkanı Mehmet
Ali Gizlice, bazı

kurum müdürleri ile
çok sayıda öğrenci
katıldı.

Seminerde, Türk
aile yapısının kökle-
rinden gelen değer-
lerle geleceğe nasıl
taşınabileceği ko-
nusu ele alındı.

Derya Yanık, ko-
nuşmasında ailenin
toplumsal yapıdaki
önemine vurgu ya-
parak, geleneksel
değerlerin korun-
masının ve gelecek
nesillere aktarılması-
nın gerekliliğini an-

la�ı.Seminer so-
nunda, katılımcıla-
rın soruları
yanıtlayan Derya Ya-
nık'a program so-
nunda teşekkür
plaketi takdim
edildi.

Kaynak: Valilik

gelişmeleri anlattı

Normal doğum teşvik kampanyası ilgi görüyor

Gelenekten geleceğe ailenin korunması anlatıldı

Bilkent Şehir Hastanesi
Psikiyatri Uzmanı Prof. Dr.
Görkem Karakaş Uğurlu,
deprem anında, korku ve
kaygıdan kaynaklı, kalbin
hızlı çarpması ve tansiyonun
yükselmesi gibi belirtilerin
olabildiğini, depreme hazır-
lıklı olmanın ise psikolojik sü-
reci yönetmede önemli rol
oynadığını bildirdi.

Prof. Dr. Uğurlu, AA mu-
habirine yaptığı açıklamada,
deprem korkusunun, huzur-
suzluk, gerginlik, uykusuz-
luk gibi psikolojik belirtilerle
kendini gösterdiğini söyledi.

İnsanların deprem anında
yaşadığı duygu değişimlerine
ilişkin bilgi veren Uğurlu,
"Kişiler deprem anında kal-
bin hızlı çarpması, tansiyo-
nun yükselmesi, terleme, ateş
basması, bazen titreme hissi-
nin gelmesi, dona kalma gibi
belirtileri depremin neden ol-
duğu korku ve kaygı nede-
niyle yaşayabilir. Deprem
anında ise yaşananlar vücu-
dumuzun kaçabilmesi için
verdiği bir cevaptır." dedi.

Uğurlu, deprem sırasında
yaşanan panik durumunun
doğal olduğunu ancak kişile-
rin günlük yaşamlarında
"deprem olacak" kaygısıyla
yaşaması ve bu korkuların sü-
rekli hale gelmesi duru-
munda profesyonel destek
almalarının önemini vurgu-
ladı.

Depreme yönelik hazırlı-
ğın psikolojik açıdan önemli
olduğuna işaret eden
Uğurlu,"Çocuklarımıza dep-
remi konuşarak tanıtacağız.
Depremin bir yer hareketi ol-
duğunu ve bu yer hareketinin
yüzeyde birtakım değişim-
lere sebep olduğunu, sarsıntı-
nın ve sallanmanın depremin
bir sonucu olduğunu konuş-
mamız lazım ki bizimle ev
halkı da o anda harekete ge-
çebilsin. Ev halkını hazır hale
getirebilmekle ilgili donanı-
mımızı sağladığımızda her-
kes depremle ilgili sürece
daha hazır hissedecektir." ifa-
delerini kullandı.

- "Evde deprem anını 10-
15 kez canlandırmamız ol-
dukça kıymetli"

Uğurlu, deprem anında
yapılacakların önceden plan-
lanmasının, afet sırasında
hızlı ve doğru hareket edebil-
meye yardımcı olacağını an-
latarak, "Bu süreç içerisinde
kendimizi hazır hissetmemiz
oldukça önemli. Bilinçlenmek
ve deprem anında bizi hare-
kete geçiren davranışların
daha önce deneyimlenmiş ol-
ması gerekiyor. Acil çıkış ka-
pısının ve nerede
toplanacağımızın belirlenmiş
olması gerekiyor." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Deprem anında yapılacak-
ların önceden planlanması-
nın, afet anında doğru
kararlar alınmasına katkı sağ-
layacağını vurgulayan
Uğurlu, şu bilgileri verdi:

"Evde deprem anını 10-15
kez canlandırmamız oldukça
kıymetli. Çünkü zihin özel-
likle kaygı ya da korku du-
rumlarında hızlı harekete
geçebilmek için düşünceyi ve
planlama sistemini iptal etme
üzerine programlanmıştır. Bu
program sonucunda hızlı ha-
rekete geçmeyle refleksif bir
takım davranışlarımız oluyor.
Kişi her zaman alışkın olduğu
şekilde davranma eğiliminde.
Bu yüzden tatbikat yapma-
nın, depremi konuşmanın
büyük önemi var. Deprem
anında kişi düşünmeden,
planlamadan ve sonucunu
değerlendirmeden hızlı şe-
kilde harekete geçme, kendisi
için en hızlı çıkış yolunu kul-
lanma eyleminde oluyor. Ha-
zırlığımızı yaparsak,
davranışsal olarak pratiği-
mize oturmuş kaçış planımız
olursa, pencereden atlama
gibi davranışlarda azalma
görmek mümkün. Her zaman
sıfıra indiremeyebiliriz çünkü
haya�a kalmaya yönelik ha-
reket ediyoruz. Bazen bu da
bizim yaralanmalarla karşı
karşıya kalmamıza neden
oluyor."

Kaynak: AA

Depreme hazırlık panik ve korkuyu
azaltmada önemli rol oynuyor

Ticaret Borsası, Osmaniye yerfıstığındaki
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Diyanet İşleri
Başkanlığının orga-
nizasyonuyla Osma-
niye’den kutsal
topraklara gidecek
hacı adayları, dua-
larla uğurlandı.

Kafilenin hare-
keti öncesinde, Os-
maniye İl

Müftülüğü tarafın-
dan Merkez Bülbül
Camiinde bir prog-
ram düzenlendi.

Bülbül Camii
Müezzin Kayyımı
Ferhat Doğan’ın
Kur’an-ı Kerim tila-
vetiyle başlayan
programda, İl Müf-

tüsüAli Çakmak ko-
nuşma yaptı.

Konuşmasında
hac ibadetinin öne-
mine vurgu yapan
Çakmak, şunları
kayde�i:“Hac, İs-
lam’ın beş temel esa-
sından biridir ve
Müslümanların ha-

yatlarında yaşayabi-
lecekleri en anlamlı
ibadetlerden biridir.
Hac ibadeti, hem bi-
reysel bir arınma
hem de ümmet bi-
lincinin güçlenmesi
açısından büyük bir
öneme sahiptir. Siz-
ler, kutsal topraklara

sadece bireysel iba-
det için değil, aynı
zamanda bu toprak-
larda ülkemizi ve
milletimizi temsil
etmek üzere gidi-
yorsunuz. Haccını-
zın makbul,
yolculuğunuzun ha-
yırlı olmasını diliyo-

rum.”İl Müftüsü Ali
Çakmak'ın yaptığı
duanın ardından,
Osmaniye’den hac
ibadetini yerine ge-
tirmek üzere 190 ki-
şilik kafile kutsal
topraklara uğur-
landı.

İl Müftülüğü

Osmaniye Korkut
Ata Üniversitesi
(OKÜ) Rektörü Prof.
Dr. Turgay Uzun,
Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti’nde
(KKTC) düzenlenen
dünyanın en büyük
havacılık, uzay ve
teknoloji festivali

olan TEKNOFEST’e
katıldı.
Rektör Uzun’a, Mü-
hendislik ve Doğa
Bilimleri Fakültesi
Dekanı Prof. Dr.
Ertaç Hürdoğan ve
Rektör Danışmanı
Doç. Dr. Ceyhun
Yükselir eşlik e�i.

Rektör Uzun’dan
Cumhurbaşkanı Ta-
tar’a Ziyaret
Etkinlik kapsa-
mında Rektör Prof.
Dr. Turgay Uzun,
KKTC Cumhurbaş-
kanı Ersin Tatar ile
görüşerek üniversi-
tenin bilim ve tekno-

loji alanındaki çalış-
malarını anla�ı.
Festivalin açılış töre-
ninde paraşüt ekibi-
nin gökyüzünde
açtığı Türkiye ve
KKTC bayrakları,
k a t ı l ımc ı l a rdan
büyük alkış aldı.
Rektör Uzun, etkin-

lik alanındaki stant-
ları gezerek millî ve
yerli teknoloji ürün-
leri hakkında bilgi
aldı. Sergilenen pro-
jelerle yakından ilgi-
lenen Uzun,
gençlerle sohbet e�i
ve onların çalışmala-
rını takdir e�i.

Bu yıl 11’incisi dü-
zenlenen TEKNO-
FEST, KKTC’deki
eski Ercan Havali-
manı’nda 4 Mayıs’a
kadar teknoloji tut-
kunlarını ağırla-
maya devam
edecek.

Kaynak: OKÜ

Rektör Turgay Uzun, KKTC’deki TEKNOFEST’te katıldı

Türk veAmerikalı bilim in-
sanları tarafından yapılan saha
ve laboratuvar çalışmaları so-
nucu keşfedilen 6 sülük türü,
dünya literatürüne kazandı-
rıldı.

Fırat Üniversitesi (FÜ) ile
ABD'deki Rutgers Üniversitesi
iş birliğiyle oluşturulan araş-
tırma ekibince iki ülkede 4 yıl-
dır yürütülen çalışmalar
sonunda yeni sülük türleri keş-
fedildi.

Akademisyenler, Elazığ'ın
Maden ve Sivrice ilçelerinde,
Malatya'nın Doğanşehir ilçe-
sindeki Sürgü Mahallesi'nde
yer alan Takas Deresi'nde, Ba-
lıkesir'inAltıeylül ilçesine bağlı
Kesirven köyünde, ABD'nin
New Jersey eyaleti ile Pensil-
vanya eyaletine bağlı Phila-
delphia kentinde birer yeni
sülük türü keşfe�i.

FÜ Su Ürünleri Fakültesi
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Naim
Sağlam'ın da yer aldığı araş-
tırma ekibince 6 sülük örneği-
nin, genetik ve morfolojik
analizler sonucu dünya için
yeni türler olduğu tespit edildi.

Sülüklerden Türkiye'de
keşfedilenlere "Erpobdella ma-
denensis", "Dina sivricensis",
"Dina takasensis", "Trocheta
kesirvenensis", ABD'de keşfe-
dilenlere ise "Erpobdella far-
mensis" ve "Erpobdella
haddonensis" isimleri verildi.

Bu bilimsel araştırma proje-
sine ilişkin "Species delimita-
tion recovers undescribed
Erpobdellidae (Annelida: Hi-
rudinea) from USA and Tür-
kiye" adıyla hazırlanan
makale, merkezi Yeni Zelan-
da'da bulunan uluslararası ha-
kemli bilimsel dergi
Zootaxa'da yayımlandı.

- "Ekosistemin sağlığına
katkıda bulunuyorlar"

Araştırma ekibinin yürüt-
tüğü projenin Türkiye'deki
başkanı Prof. Dr. Sağlam, AA
muhabirine, sülükler üzerine
yurt içinde ve yurt dışında 35
yıldır araştırma yaptığını söy-
ledi.Son yıllarda sülüklerle il-
gili moleküler tanı teknikleri
ve embriyonik kök hücre çalış-
malarına yöneldiğini ifade
eden Sağlam, aynı zamanda
yer aldığı araştırma ekibiyle
birlikte tıbbi sülüklerin sağlık
alanında kullanımına ve en-
zimlerinden ilaç yapımına yö-
nelik araştırmalar da
yürü�üklerini belir�i.

Sağlam, bu kapsamda Tür-
kiye'de 4, ABD'de 2 yeni sülük
türünün keşfini yaptıklarını
anlatarak bu türlere yerel isim-
ler verdiklerini dile getirdi.

"4 yeni türümüzü de dünya
literatürüne kazandırmış
olduk." diyen Sağlam, keşfedi-
len sülüklerin tıbbi sülükler ol-
mamakla birlikte ekolojik
bakımdan önemli faydaları ol-
duğunu vurguladı.

Sağlam, şöyle konuştu:
"Bunlar tıbbi türler ara-

sında yer almıyor ancak bu ge-
lecekte bunların tıbbi açıdan
bulunacak bir enzim ve hor-

monla, insanlarda kullanılma-
yacağı veya yeni bir ilaç üretil-
meyeceği anlamını taşımıyor.
Daha derin araştırmaların ya-
pılması gerekiyor. Şu anda
dünyada kullandığımız Hi-
rudo türleri var. Geleneksel ve
tamamlayıcı tıp çerçevesinde
kullanılıyor. Türkiye'de bun-
lardan 2'si mevcut. Geçmişte
zaten birini biz tescilledik ve
'Hirudo sulukii' olarak isim-
lendirdik. Yeni bulduğumuz
türler ekolojik bakımdan göl-
lerde ve nehirlerde, özellikle
kurtlar, solucanlar, ölmüş veya
ölmek üzere olan salyangoz
gibi canlıları tüketerek ekosis-
temin sağlığına katkıda bulu-
nuyorlar. Bu canlıların o
bölgelerde yaşamaması du-
rumda bunları temizleyecek
canlıların olmaması gibi bir
durum söz konusu olacaktır ki
o zaman bu ekosistemdeki göl,
nehir, dere gibi ortamlarda ha-
liyle kokuşmalar ve kirlilik
daha yüksek bir düzeye çıka-
caktır."

- "Sülüklerden kanser ilacı
elde edilmesi konusunda pa-
tentli çalışmalar var"

Prof. Dr. Sağlam, yeni yapı-
lan keşiflerle birlikte dünyada
tanımlanmış 700'ün üzerinde
sülük türü olduğuna işaret
ederek bunların, sağlık ala-
nında kullanımına yönelik ge-
lişmiş ülkelerin önemli
çalışmalar yürü�üğünü be-
lir�i.

Türkiye'nin sülük popülas-
yonu bakımından önemli bir
biyoçeşitliliğe sahip olduğuna
dikkati çeken Sağlam, sülükle-
rin salgıladığı enzimlerin tıpta
kullanımına yönelik bilimsel
çalışmalara ağırlık verilmesi
gerektiğini aktardı.

- "Geleceğe yönelik, ultra
düzeydeki çalışmaları başlat-
mış bulunuyoruz"

Naim Sağlam, şunları kay-
de�i:

"Bu tip moleküler çalışma-
ları Türkiye'de de yapmamız
mümkün ve zaten şu anda
başlatmış durumdayız, labora-
tuvar altyapılarımız bunları
geliştirmeye uygun. Son yıl-
larda sülüklerden kanser ilacı
elde edilmesi konusunda pa-
tentli çalışmalar var. Tıbbi
sülük konusunda zengin bir
ülkeyiz. Dünyada tıbbi anlam-
daki sülüklerden ikisi bizim
coğrafyamızda yer alıyor. Biri
Güneydoğu Anadolu Bölge-
si'ndeki (Hirudo sulukii), di-
ğeri de Anadolu'nun diğer
bölgelerinde olmak üzere (Hi-
rudo Verbana). Bu iki önemli
türün enzim ve hormonlarını
ayırıp hastalıklara yönelik
doğal ilaç üretme potansiyeli-
miz bulunmakta. Bunların üre-
timi, üretildikten sonra
yumurtalarının, yumurta sıvı-
larının, yine bunlardaki enzim
ve hormonların elde edilmesi
ve tanımlanması gibi geleceğe
yönelik, ultra düzeydeki çalış-
maları başlatmış bulunuyo-
ruz."

Kaynak: AA

Türkiye ve ABD’de 6 yeni
sülük türü keşfedildi

Eğitimci-Yazar
Mansur Işıkbol, Kıb-
rıs Barış Harekâ-
tı’nın 50. yılı anısına
yazdığı kitabın geli-
rini TSK Güçlen-
dirme Vakfı'na
bağışladı.

Bu anlamlı kat-
kısı nedeniyle Eği-
timci-Yazar Işıkbol,
TSK Vakfı’ndan
Bronz Madalya ve
Berat Belgesi ile
onurlandırıldı.

Eğitimci-Yazar
Mansur Işıkbol,

"Kıbrıs Barış Hare-
kâtı’nın 50. Yıl Anı-
sına" isimli kitabının
birinci baskısından
elde edilen tüm ge-
liri Türk Silahlı Kuv-
v e t l e r i n i
Güçlendirme Vak-
fı'na bağışladı. Bu
anlamlı bağışı nede-
niyle Işıkbol, TSK
Vakfı tarafından
Bronz Madalya ve
Berat Belgesi ile
onurlandırıldı.

Mansur Işıkbol’a
ödülü Osmaniye Va-

lisi Dr. Erdinç Yıl-
maz tarafından tak-
dim edildi.

Tören Valilikte
Yapıldı

Osmaniye Valilik
makamında gerçek-
leştirilen törende ko-
nuşan TSK
Güçlendirme Vakfı
Mersin Bölge Tem-
silcisi Emekli Albay
Yolaç Erdur, şu ifa-
deleri kullandı:
“Sayın Mansur Işık-
bol, tarihi şan ve şe-
refle dolu Türk

Silahlı Kuvvetlerimi-
zin savaş gücünün
artırılmasına yönelik
çalışmalara devam
eden Vakfımız bu
ulvi görevi büyük
bir onurla sürdür-
mektedir. Türk Mil-
leti ile Türk Silahlı
Kuvvetleri arasında
var olan gönül bağı-
nın güçlendirilme-
sine katkı sağlayan
bu anlamlı bağışınız-
dan dolayı sizlere
Vakfımızın bir şük-
ran nişanesi olarak
madalya ve berat
belgemiz sunulmuş-
tur. Sayın Mansur
Işıkbol vatan sizlere
minne�ardır.”

Işıkbol'dan Te-
şekkür Mesajı
Mansur Işıkbol

da konuşmasında
mütevazı bir duruş
sergileyerek şunları
söyledi:

“Aslında hak

eden, bu işi yönlen-
diren, kapıyı açan
Sayın Valimdir. Ben
sizlerin huzurunda
ailem ve kendi
adıma Sayın Valime
teşekkür ediyorum.”

Vali Yılmaz’dan
Takdir Dolu Sözler

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz
ise Işıkbol’u tebrik
ederek, “Siz bu
vatan, bu millet için
gönül vermiş, hiz-
met vermiş, bu
ödülü de hakkıyla

kazanan bir büyüğü-
müzsünüz. Hemşeh-
rimiz olmanız
nedeniyle de gurur
duyuyoruz. Başarı-
larınız daim olsun,
vatana, millete, bay-
rağa, bu ülkeye daha
nice güzel değerler
kazandıracağınıza,
hizmetler edeceği-
nize yürekten inanı-
yorum. Bir kez daha
hayırlı olmasını dili-
yorum.” diye ko-
nuştu.

Kaynak: Valilik

Osmaniye 'nin
Kadirli İlçe Sağlık
Müdürlüğü, sigara
bağımlılığıyla mü-
cadele kapsamında
önemli bir etkinlik
düzenledi.

Sağlıklı Hayat
Merkezi Sorumlu

Hekimi Uzm. Dr.
Ayşe Önder tarafın-
dan Prof. Dr. Turan
Güven Konferans
Salonu'nda gerçek-
leştirilen seminerin
konusu "Tütün ve
Madde Bağımlılı-
ğıyla Mücadele"

oldu.
Seminere, İlçe

Sağlık Müdürü Dr.
Mustafa Ozan Öz-
kale, İlçe Milli Eği-
tim Müdürü İlyas
Tapsız, İlçe Nüfus
Müdürü Fuat Pala
ve İlçe Yazı İşleri

Müdürü Zübeyir
Bozdayı'nın yanı
sıra çeşitli kurum
personelleri de katı-
lım gösterdi.

Etkinlik bo-
yunca katılımcılara
yönelik bağımlılık
testleri uygulandı.

Ayrıca, sigarayı bı-
rakmak isteyenlere
yönelik birebir da-
nışmanlık hizmeti
sunuldu ve uygun
görülen kişiler Si-
gara Bırakma Polik-
l i n i ğ i ' n e
yönlendirildi.

Bu sayede, Os-
maniye’de sigara bı-
rakma sürecinde
olan veya bu ko-
nuda destek arayan
kişilere rehberlik
yapıldı.

İl Sağlık
Müdürlüğü

Sigara bırakma semineri düzenlendi

Mansur Işıkbol’a madalya ve berat belgesi

İlk hac kafilesi dualarla uğurlandı
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Nevşehir'in Avanos ilçesinde 31 yıldır ça-
mura şekil veren Ferit Erdem, ilçenin 5 bin yıllık
geleneği olan çanakçılığı rölyef (kabartma) eser-
lerle geleceğe taşıyor.

İlçede Hititler döneminden bu yana sürdü-
rülen çanakçılık, ustaların özverili çalışmalara
ve turizmin gelişmesiyle birlikte son yıllarda
klasik ile modern tarzların buluştuğu, nadide
eserlerin ortaya çıkarıldığı bir sektör haline
geldi.

İlçede 12 yaşında başladığı mesleğinde usta-
lık eserlerini ortaya çıkaran 43 yaşındaki Erdem,
atölyesindeki çıkrıklı tezgahta yöreye özgü ça-
murdan yaptığı ürünleri heykeltıraş gibi işleyip
kabartmalarla süslüyor.

Geleneksel sanata kendi tarzını katarak üç
boyutlu eserlere imza atan Erdem, diğer çanak
ürünlere göre daha yoğun gelen taleplere yetiş-
meye çalışıyor.

Ferit Erdem, AA muhabirine, ilkokul çağla-
rında çırak olarak çalıştığı atölyelerde buluştuğu
çamura, yıllar içinde aşkla bağlandığını söyledi.

İlçede geçmişte her çocuğun çanak ustası
olma hayalini kurduğu dönemde çamurla tanış-
tığını ifade eden Erdem, "Avanos'ta binlerce yıl-
dır bu sanat babadan oğula, ustadan çırağa
aktarılıyor. Bu, bir gelenektir, her çocuk bu işe
başlar, büyüyünceye kadar ustalığını eline alır
ve bir sonraki nesle devretmek için yeni çıraklar
bulur. Ben de çamura aşıktım." diye konuştu.

Değişen dünyada, geçmişte yaptıkları çanak
ürünlerin genellikle kullanım malzemesi ol-
maktan çıkıp dekoratif malzemelere dönüştü-
ğünü dile getiren Erdem, bu kapsamda sanatını
yeni bakış açısıyla sürdürdüğünü belirtti.

Erdem, 12 yıldır çanağı rölyefle taçlandırdı-

ğını, turistlerin uğrak yeri el sanatı eserlerinin
sergilendiği mağazalarda ilgi çektiğini söyledi.

"Çamurla ne kadar uğraşsam
o kadar beni içine çekiyordu"

Erdem, çamuru her seferinde başka bir şekle
bürümek için tezgaha oturduğunu, ortaya çıkan
ürüne hayalindeki şekli verdiği çeşitli aşama-
larda sonra 950 derece ısıdaki fırında pişirdiğini
anlattı.

Çamura dokundukça daha çok sevmeye baş-
ladığını vurgulayan Erdem, şunları kaydetti:

"Çamurla ne kadar uğraşsam o kadar beni
içine çekiyordu. Yumuşak bir malzeme olduğu
için oynayınca kimi zaman güzel bir peribacası,
kimi zaman heykele dönüşebiliyor. Tabii ki içi-
mizdeki aşkı ortaya çıkarıyor. Bunları yapmak
için özel bir program, proje yok. Tamamen içim-
den geldiği gibi yapıyorum. Bir Kapadokya ça-
lışmasını bir yere bakarak değil de kafamdan
tasarlıyorum. Bu bir süreç, bir anda öğrenilmi-
yor. Zaman içinde bir bakmışsınız sanata farklı
bir boyut katmışsınız. İlk rölyefe başladığımda
da yaptıklarımı seviyordum ama eski fotolara
bakınca bugünkü farkı görüyorum. Çamuru
elime aldığımda ilk günkü heyecanla acaba bu
kez nasıl bir şey çıkacak, sonucunda nasıl yorum
alacağım heyecanıyla şekil veriyorum. Çamura
dokundukça bir ruha dokunur gibi hissediyo-
rum. Çayımı dolduruyorum, ilk yudumu sıcak
içiyorum, ikinci yudumu buz gibi oluyor. Bu, sa-
atlerce bırakmadan, sıkılmadan çalıştığımızı
gösteriyor." Atölyede çalışmaktan büyük keyif
aldığını aktaran Erdem, eserlerinin çok beğeni
aldığını ve siparişleri yetiştirebilmek için yoğun
çaba harcadığını sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Mangan cevherini batarya ve pil üretiminde

Malatya İnönü Üniversitesi'nde mangan
cevherinin elektrikli araçlardaki lityum iyon
bataryalarda ve pil üretiminde kullanılması
için çalışma yapılıyor.

İnönü Üniversitesinin yürütücülüğünde,
Fırat ve Boğaziçi üniversitelerindeki bilim in-
sanlarınca TÜBİTAK destekli hazırlanan proje
kapsamında mangan madeninden elde edilen
mangan oksitin, lityum iyon bataryaların ve-
rimi ve dayanıklılığını artırmak amacıyla yapı-
lan deneylerde olumlu sonuç alındı.

Projenin yürütücüsü İnönü Üniversitesi
Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Emine Altın, AA muhabi-
rine, yaklaşık 10 yıldır bataryalar üzerinde
çeşitli araştırmalar yaptıklarını söyledi.

Altın, yürütücüsü olduğu ve 6 aydır süren
TÜBİTAK 1001 projesiyle Adıyaman'ın Gölbaşı
ilçesinden getirilen mangan cevherinden elde
edilen mangan oksitin lityum iyon batarya-
larda kullanılmasının hedeflendiğini belir�i.

Lityum bataryaların elektrikli araçlardan,
elektronik cihazlara kadar en çok kullanılan ba-
tarya türlerinden birisi olduğuna işaret eden
Altın, batarya teknolojisinde yerli kaynakların
kullanılmasının ülke ekonomisi açısından
önemli olduğuna dikkati çekti.

Bilimsel araştırma kapsamında lityum iyon
bataryaların çekirdeğini mangan oksit kullana-
rak üre�iklerini ifade eden Altın, yerli kaynak-
ların katma değerini ar�ırmak istediklerini
kayde�i.

Prof. Dr. Altın, şöyle devam e�i:
"Mangan cevherinden laboratuvarda saf

mangan oksit malzemesi elde ederek, bunu lit-
yum iyon bataryalarda anot malzemesi üze-
rinde kullanacağız. Bataryanın bileşenlerine
baktığımızda anot, katot, elektrolit ve ayırıcı ta-
baka olmak üzere 4 bileşenden oluşuyor. Bilim
insanları da bataryalarda genelde bu bileşen-
leri geliştirmek üzerine çalışmakta. Biz de ge-
nelde yurt dışından kimyasal malzemeler
alarak bataryalar üzerinde çalışmaktayız. Bu
projedeki amacımız ise yerli kaynaklardan
yüksek saflıkta mangan oksit elde etmek ve
bunu lityum iyon bataryalarda anot malzemesi
olarak kullanarak elektrokimyasal özelliklerini
incelemek."

Altın, proje kapsamında İnönü Üniversite-
sinin Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulun-
dan Doç. Dr. Aydın Aktaş, Fen Edebiyat
Fakültesi Fizik Bölümünden Doç. Dr. Fatih
Bulut, Fırat Üniversitesi Metalurji ve Malzeme
Mühendisliği Bölömünden Prof. Dr. Mehmet
Deniz Turan ile Boğaziçi Üniversitesi Kimya

Bölümünden Doktor Öğretim Üyesi Mehmet
Nurullah Ateş ile çalışmaya devam e�iklerini
kayde�i.

Mangandan elde edilen mangan oksidin
ekonomik değerinin yüksek olduğuna vurgu
yapan Altın, "Biz yüksek saflıkta mangan oksit
elde ederek batarya bileşenlerinde kullanmayı
amaçlıyoruz. Cevherin saflaştırılması için ho-
calarımız ön çalışmayı yaptı. Deneylerimizi ya-
pıyoruz ve iyi sonuçlar da alıyoruz. Şu an ticari
olarak satın aldığımız mangan oksit ile batar-
yalar üzerinde laboratuvarda çalışmalarımıza
devam ediyoruz. Daha sonra hocalarımızın saf-
laştırdığı mangan oksit üzerinden de deneyleri
tekrarlayarak elde e�iğimiz her iki sonucu kar-
şılaştıracağız. Saflaştırdığımız mangan oksidin,
satın aldığımız mangan oksit ile aynı sonuçları
verip vermediğini irdeleyeceğiz." diye konuştu.

- "Mangan oksit, batarya ve pil üretimi için
kullanılacak"

İnönü Üniversitesi Mühendislik Fakültesi
Maden Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Murat Erdemoğlu da Türkiye'nin bir-
çok bölgesinde çıkarılan ve Kahramanmaraş
merkezli depremlerden etkilenen bölgede de
yaygın olarak bulunan mangan cevherinin TÜ-
BİTAK desteğiyle katma değerini yükselterek
bataryalarda kullanılacak bir ürüne dönüştür-
mek için çalıştıklarını söyledi.

Türkiye'nin mangan madeni bakımından
zengin olduğuna değinen Erdemoğlu, bu
ürüne yurt dışında ciddi talep olduğunu ifade
e�i.Mangandan yüksek saflıkta mangan oksit
elde e�iklerini aktaran Erdemoğlu, şöyle ko-
nuştu:

"Bataryalardan enerjinin geri alınmasını, ve-
rimi ve süreyi artırmayı, bataryaların dayanık-
lılığıyla enerji depolama kapasitelerini
artırmaya çalışıyoruz. Bu tür araştırmalar gü-
nümüzde devam ediyor. Mangan cevherinin
bataryalar üzerinde verimli kullanımı üzerine
araştırmaları sürdürüyoruz. Burada elde e�i-
ğimiz yüksek saflıktaki mangan oksit, batarya
ve pil üretimi için kullanılacak.

Şu ana kadar ülkemizde ne yazık ki man-
gan cevherinden batarya kalitesinde malzeme
üretimi yapan henüz bir tesis bulunmuyor.
Yurt dışından mangana çelik sektöründe ciddi
talep var. Manganlı bataryalarda kullanım
amacıyla yurt dışından mangan cevheri tale-
binde bulunuluyor. Ucuza ihraç ediyoruz,
belki bizim ülkemizin topraklarından alınan
mangandan elde edilen bataryayı kendi telefo-
numuzda, aracımızda kullanıyoruz."

Kaynak: AA

kullanmak için çalışma yürütülüyor

Çamura şekil veren çanak ustası,
Geleneği rölyef eserlerle yaşatıyor
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Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) Tenisi ta-
kımı, bölge şampi-

yonasında birincilik
ve üçüncülük elde
e�i.

Malatya’da dü-

zenlenen Üniversi-
telerarası Bölgesel
Tenis Şampiyonası
Akdeniz, Karade-

niz, Doğu Anadolu
ile Güneydoğu
Anadolu bölge üni-
versitelerinin katılı-
mıyla yapıldı.

Şampiyonada
OKÜ Erkek Tenis
Takımı şampiyon-
luk elde ederken,
kadın takımı ise
şampiyonayı üçün-
cülükle tamamladı.

Erkek Takım bu
başarısıyla, Türki-
ye’de yalnızca 12
üniversitenin yer
alabildiği Türkiye
Üniversiteler Tenis

Süper Ligi’ne yük-
selme hakkı ka-
zandı.

Erkek tenis ta-
kımı Vedat Saçlı,
Lütfullah Elçi ve
Mustafa Ceren den
oluşurken kadın
tenis takımında ise
Merve Çatalbaş, Di-
lara Kılınç, Dila
Tuna İltemiş ve
Beril Meriç İltemiş
den oluşuyor.

Başarıdan duy-
duğu memnuniyeti
dile getiren OKÜ
Tenis Takımı Antre-

nörü Öğr. Gör. İs-
mail Dehri, “Çalı-
şanlar başarır,
başaranlar çalışan-
lardır” sloganıyla
özveriyle çalışan
öğrenc i l e r imize
emekleri ve feda-
kârlıkları için teşek-
kür ediyorum.
Çalışmalarımızın
karşılığını aldık
Tüm branşlarda iyi
bir sezon geçirdik.
Yeni sezonda da ça-
lışmalarımız devam
edecek” dedi.

Kaynak: OKÜ

Osmaniye 7 Ocak
Engelliler Spor Ku-
lübü Yöneticileri ve
antrenörleri, Ticaret

ve Sanayi Odası’nı
(OTSO) ziyaret e�i.
OTSO Başkanı
Murat Devrim Ak-

soy’un ev sahipli-
ğinde gerçekleşen
ziyare�e sporun
toplumsal birleştirici

gücü ve dayanışma
ruhu konuşuldu.
Ziyaretin anlamını
pekiştiren bir jest
olarak kulüp temsil-
cileri Başkan
Aksoy’a kulübün
simgesi olan atkı he-
diye e�i.
OTSO Başkanı
Murat Devrim
Aksoy, ziyare�e
yaptığı açıklamada,
“7 Ocak Engelliler
Spor Kulübü ve kıy-
metli hocalarımızın

nazik ziyaretleri biz-
leri çok mutlu e�i.
Sporun ve dayanış-
manın birleştirici
gücüyle Osmani-
ye'miz için her
zaman iş birliği yap-
maya hazırız. Bu
anlamlı ziyaretleri
ve hediyeleri için
kendilerine teşek-
kür ediyoruz” dedi.
Spor Kulübü Yöne-
ticisi Derviş Arslan
da Osmaniye’de
sporun desteklen-

mesi ve engelli bi-
reylerin topluma
daha aktif katılımı-
nın teşvikinin
önemli olduğunu
belir�i.
Arslan, bu tür ziya-
retlerin spor camiası
ile iş dünyası ara-
sında kurulabilecek
iş birliklerine örnek
teşkil etmesini te-
menni e�iklerini
kayde�i.
7 Ocak Engelliler

Spor Kulübü

Burdur’un Bucak ilçesinde,
kamuya yararlı bir işte ücretsiz
çalışma yükümlülüğü bulu-
nan kişilerin sosyal sorumlu-
luk kapsamında yaptığı
çalışma vatandaşların takdirini
topladı.

Burdur Cumhuriyet Baş-
savcılığı Denetimli Serbestlik
Müdürlüğü ile Bucak Beledi-
yesi Sosyal İşler Müdürlüğü iş
birliğinde yürütülen proje
kapsamında, denetimli ser-
bestlik kapsamındaki yüküm-
lüler, sağlık sorunları
nedeniyle evinden çıkmakta
zorlanan vatandaşlara ücretsiz
tıraş hizmeti veriyor.

Proje kapsamında belirle-

nen vatandaşların evlerine
giden yükümlüler, kişisel
bakım hizmeti sunarak hem
sosyal sorumluluk bilinci ka-
zanıyor hem de ihtiyaç sahip-
lerine destek oluyor.
Uygulamadan memnun kalan
vatandaşlar, verilen hizmetin
kendileri için çok anlamlı ol-
duğunu belirterek yetkililere
teşekkür e�i.

Yetkililer, bu tür çalışmala-
rın toplumda dayanışma ve
yardımlaşma duygusunu pe-
kiştirdiğini belirterek uygula-
manın önümüzdeki dönemde
farklı alanlarda da sürdürüle-
ceğini ifade e�i.

Kaynak: AA

Denetimli serbestlik yükümlülerinden
evlere ücretsiz tıraş desteği

OKÜ Tenis takımlarının başarısı

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
U17 Hentbol Bayan
Milli Takımı ile
moral yemeğinde
buluştu. Vali, spor-
culara başarı dileye-
rek, “Sizlere
güveniyoruz, gurur
duyuyoruz. Şanlı
Bayrağımızı Gök-

lerde dalgalandırın”
mesajı verdi.

30 Temmuz - 10
Ağustos tarihleri
arasında Karadağ’da
düzenlenecek U17
Avrupa Şampiyona-
sı’na hazırlanan U17
Hentbol Bayan Milli
Takımı, kamp için
bulunduğu Osmani-

ye’de anlamlı bir bu-
luşmaya katıldı.

Vali Yılmaz’dan
Destek Mesajı

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Karaçay Kafe’de dü-
zenlenen yemekte
milli hentbolcular ve
antrenörlerle bir
araya geldi.Sporcu-

lara moral veren Vali
Yılmaz, yaptığı ko-
nuşmada duygula-
rını şu sözlerle dile
getirdi: “Biz size gü-
veniyoruz, sizlerle
gurur duyuyoruz.
Sizlerin ülkemizi,
şanlı bayrağımızı en
iyi şekilde temsil
etme azmi içinde ol-

duğunuzu düşünü-
yorum ve bu şanlı
bayrağı göklerde
dalgalandırma mü-
cadelesi verdiğiniz
için hepinizi bir kez
daha kutluyorum.
Yolunuz hep açık
olsun, başarılarınız
daim olsun.”

Milli takımı Os-

maniye’de ağırla-
maktan büyük mut-
luluk duyduğunu
ifade eden Vali Yıl-
maz, sporcuların ül-
keyi temsil etme
sorumluluğunu ba-
şarıyla taşıyacakla-
rına inandığını
belir�i.

Kaynak: Valilik

Vali Yılmaz'dan milli sporculara moral yemeği

Osmaniye Bele-
diyesi, Asri Mezar-
lık'ta başla�ığı
yenileme projesiyle
bölgenin çehresini
tamamen değiştiri-
yor.

Kapsamlı çalış-
mada, mezarlığın
yıpranmış istinat
duvarları iş makine-
leriyle yıkılıyor ve
yerlerine modern
yapılar inşa edili-
yor.Yenileme çalış-
malarının önemli
bir parçası olan isti-

nat duvarlarının ye-
rine çağdaş görü-
nümlü yeni
duvarlar yapılacak.
Bu değişiklikle me-
zarlığın dış görünü-
münde köklü bir
dönüşüm hedefle-
niyor. Ayrıca, giriş
kapısı da özel bir
proje kapsamında
yeniden tasarlana-
rak daha estetik bir
görünüme kavuştu-
rulacak.

Belediye yetkili-
leri, Asri Mezar-

lık'ta sürdürülen ye-
nileme, bakım ve
onarım çalışmaları-
nın kısa sürede ta-
m a m l a n m a s ı n ı
planladıklarını be-
lir�i.

Bu sayede hem
vatandaşlara daha
huzurlu bir ortam
sunulacak hem de
mezarlık modern
şehir dokusuna
uyumlu hale getiri-
lecek.

Kaynak: Osma-
niye Belediyesi

Asri Mezarlık, yeni yüzüne kavuşuyor

AK Parti Osma-
niye Milletvekili Seydi
Gülsoy, Sağlık Bakan-
lığı’nın 122. Dönem
Devlet Hizmeti Yü-
kümlülüğü (DHY) ku-

rasıyla kente 17 heki-
min atandığı du-
yurdu.

AK Parti Osma-
niye Milletvekili Seydi
Gülsoy, Osmaniye’ye

tahsis edilen yeni
hekim kadrosunu ka-
muoyuyla paylaştı.

Sağlık Bakanlı-
ğı’nın 122. Dönem
Devlet Hizmeti Yü-

kümlülüğü (DHY) ku-
rası kapsamında Os-
maniye’ye toplam 17
hekimin atandığı be-
lirtildi.

Milletvekili Gül-
soy açıklamasında,
“Osmaniye’miz yeni
hekim kadrosu takvi-
yesi ile gücüne güç ka-
tıyor. 122. Dönem
DHY Kurası ile 14
uzman, 3 pratisyen
olmak üzere toplam
17 hekim kadrosu ili-
mize tahsis edilmiştir”
dedi.

Yeni kadro tahsi-
sinde emeği geçenlere

teşekkür eden Gülsoy,
“Destekleri için Genel
Başkanımız, Cumhur-
başkanımız Recep
Tayyip Erdoğan’a ve
Sağlık Bakanımız

Kemal Memişoğlu’na
teşekkür ediyorum.
Yiğit Osmaniye’mize
hayırlı, uğurlu olsun”
ifadelerini kullandı.

Haber Bülteni

Milletvekili Gülsoy'dan 17 hekim müjdesi

7 Ocak Engelliler Spor Kulübü'nden OTSO'ya ziyaret

Uşak'ın Eşme ilçesinde ya-
şayan emekli öğretmen Hic-
ret Aydın, köy köy gezerek
topladığı yaklaşık 4 bin antika
eşyayı evinin bodrumunda
oluşturduğu anı evinde sergi-
liyor.

Şehit Alibey Mahallesi'nde
yaşayan Aydın, 2019'da evi-
nin salonunda şark köşesi
oluşturmak için antika eşya-
lar toplamaya başladı.

Kısa sürede çok sayıda
eşya toplayan Aydın, salo-
nunda ayırdığı alanın yeterli
gelmemesi üzerine evinin
bodrum katında depo olarak
kullandığı 160 metrekarelik
alanı anı evine dönüştürmeye
karar verdi.

Aydın 2022'de köy köy,
mahalle mahalle gezerek top-
ladığı antika eşyaları ve fo-
toğrafları "Hicret Aydın Anı
Evi" adını verdiği alanda ser-
gilemeye başladı.

İlçenin tarihine ışık tutan
yöresel kıyafetler, tarım alet-
leri, kavallar, bağlamalar, ki-
limler, bakır kaplar gibi
yaklaşık 4 bin eşyanın bulun-
duğu anı evine gözü gibi
bakan Aydın, gelen her eş-
yayı envanter defterine kay-
dediyor.

Anı evinde sergilediği an-
tika eşyaların üzerine kime ait
olduğunu da yazan Aydın,
burada 5 kişilik gruplar ha-
linde ziyaretçileri ağırlıyor.

Aydın'ın ilçenin tarihine
ışık tutan anı evinde Eş-
me'nin ilk ev telefonu, yöresel
sanatçıların müzik aletleri, il-
çede 75 yıl önce görev yapan
istasyon şefinin kıyafeti, Eş-
meli kadınların kendi yaptık-
ları yöresel kıyafetler gibi
ilçeye özgü eşyalar sergileni-
yor.

Köy köy topladı
Aydın, AA muhabirine,

şark köşesi merakıyla başla-
yan hikayenin anı evine dö-
nüşmesinden mutluluk
duyduğunu söyledi.

Geçen yıl emekli olduktan
sonra anı evine daha fazla
odaklanmaya başladığını
kaydeden Aydın, doğduğu,
bir süre öğretmen olarak
görev yaptığı ilçenin hafıza-
sında yer alan anıları tek bir
yerde toplamanın gurur ve-
rici olduğunu belir�i.

Aydın, eşyaları köy köy,
mahalle mahalle gezerek elde
e�iğini anlatarak, şöyle ko-
nuştu:

"İnsanların geçmişini öğ-
renmesi amacıyla çeşitli fo-
toğrafları, kilimleri,
kullanılan eşyaları topladık.
Kimisini parayla kimisini he-
diye kimisini bağış niteli-
ğinde aldık. Güzel bir eser
ortaya çıkardık. Herkes bu işe
sıcak baktı. Bizi tanıdıkça bu
konuda yardımcı olan insan-
lar fazlalaştı. Çalışmalarımızı
insanlar takdir ediyor. Takdir
e�iklerinden dolayı bize de
bütün köylerden yardımcı
oluyorlar. Hangi köye gitsek
muhakkak bir, iki parça çıkı-
yor bize."

İlçenin tarihini yansıtan
300 fotoğraflık bir albümü de
sergilediklerini ifade eden
Aydın, "İnsanlar gelip en
azından Eşme'deki tarihi de-
ğerlerini burada görmüş olu-
yorlar. Herkesin evinde bir
anısı var. Buradaki anıları ya-
şatmaya çalışıyoruz. Gelen in-
sanlar duygulanıp gidiyorlar.
Bu bizi çok mutlu ediyor."
dedi.

Aydın ziyaretçilerden
ücret almadıklarını dile geti-
rerek, amaçlarının Eşme'de
geçmişteki yaşamı aktarmak
olduğunu vurguladı.

Kaynak: AA

Doğduğu ilçenin hafızasını
evinin bodrumunda yaşatıyor
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